

11D
8N

绮丽 北欧

STUNNING SCANDINAVIA

瑞典 | 挪威 | 丹麦
SWEDEN | NORWAY | DENMARK



1 吉隆坡 ✈ 斯德哥尔摩 (瑞典)

集合于吉隆坡国际机场，飞往斯德哥尔摩 - 瑞典。

2 斯德哥尔摩 (瑞典)

📍 斯德哥尔摩市区游

参观**斯德哥尔摩市政厅**，这是瑞典最著名的国家浪漫风格建筑之一。继续参观**瓦萨博物馆**，主要用于展示17世纪的沉船瓦萨号。随后，外观**瑞典皇宫**和**骑士岛教堂**。

3 斯德哥尔摩 (瑞典) - 195公里 - 厄勒布鲁 (瑞典) - 357公里 - 哈马尔 (挪威)

早餐后，在外观**厄勒布鲁城堡**。接着，前往哈马尔。途径**维纳恩湖**，是北欧最大的湖泊，以及**米约萨湖**。

4 哈马尔 (挪威) - 洛姆 (挪威) - 盖朗厄尔 (挪威)

早餐后，前往外观**洛姆木板教堂**和**弗里达斯悬崖观景台**拍照留念。**厄内斯温根观景台**，欣赏盖朗厄尔峡湾的全景。

5 盖朗厄尔 (挪威) 🚤 海勒西尔特 (挪威) - 88公里 - 布里克斯达尔布雷 (挪威) - 144公里 - 松达尔 (挪威)

今天，在盖朗厄尔乘坐**渡轮**探索迷人的海尔西尔特峡湾沿途景色，当然也不容错过世界上最狭窄的峡湾和著名的“七姐妹瀑布”，这必将令你叹为观止。

📍 布里克斯达尔冰川

乘坐**精灵敞篷车**，抵达距离冰川约700米的地点，然后步行前往冰川，最终征服顶峰。

📍 博亚布林冰川观景台

停留拍照以及欣赏令人惊叹的冰蚀壮丽景观。

6 松达尔 (挪威) - 217公里 - 弗洛姆 (挪威) 🚆 米达尔 (挪威) 🚆 沃斯 (挪威) - 40公里 - 卑尔根 (挪威)

📍 弗洛姆铁路列车

早餐后，前往码头乘坐**渡轮**从曼赫勒到福德内斯。然后，乘坐**弗洛姆铁路列车**前往米达尔，穿越陡峭狭窄的山谷，欣赏壮观的瀑布和山峰景色。最后，乘坐**卑尔根观光列车**从米达尔到沃斯，沿途尽览挪威最壮丽的风景。

📍 卑尔根市区游 (I)

今早，前往**色彩缤纷、如画的布吕根海港区**，它是联合国世界文化遗产。

随后，前往**鱼市场**，午餐可自费品尝各种新鲜的海鲜。傍晚时分，乘坐**缆车**到达**弗洛伊恩山**的320米处。俯瞰卑尔根全市风景。



小美人鱼雕塑
The Little Mermaid

7 卑尔根 (挪威) 🚆 奥斯陆 (挪威)

📍 卑尔根市区游 (II)

早餐后，外观**哈孔皇家礼堂**，**卑尔根大教堂**。

下午，搭乘**卑尔根铁路观光列车**前往奥斯陆。

8 奥斯陆 (挪威) 🚆 哥本哈根 (丹麦)

📍 奥斯陆市区游

前往参观**维格兰雕塑公园**。随后，途径**卡尔约翰大街**、**霍尔门科伦**、**皇宫**、**阿克布吕格码头**、**阿斯楚普费恩利现代艺术博物馆**、**市政厅**、**阿克斯胡斯城堡**和**歌剧院**。

傍晚时分，登上**大型邮轮**前往丹麦首都—哥本哈根。并且在邮轮上享用**北欧式自助晚餐**。(夜宿邮轮：两人一室内舱)

9 哥本哈根 (丹麦)

📍 哥本哈根市区游

前往**小美人鱼雕塑**、**盖费昂喷泉**拍照留念。途经世界上最古老的**证券交易所大楼**，然后前往**克里斯蒂安堡宫**和**阿美琳堡宫**拍照留念。

10 哥本哈根 (丹麦) ✈ 吉隆坡

早餐后，前往机场搭国际航班飞返家园。

11 吉隆坡

带着甜蜜的回忆抵达家园。

※ 行程可能会以最终确定的航班而前后调动。

1 KUALA LUMPUR ✈️ STOCKHOLM (SWEDEN)

Assemble in KL International Airport for flight to Stockholm – Sweden.

2 STOCKHOLM (SWEDEN)

📍 Stockholm City Tour

Enter **Stockholm City Hall**, one of Sweden's most prominent examples of national romantic style architecture. Continue to the **Vasa Museum** to see the only 17th-century ship that has ever been salvaged. Stop for photos at the **Royal Palace** and **Riddarholm Church**.

3 STOCKHOLM (SWEDEN) – 195km – ÖREBRO (SWEDEN) – 357km – HAMAR (NORWAY)

Today, we will begin our tour photo stop at **Örebro Castle**.

After Örebro Castle, transfer to Hamar, en route drive past **Lake Vänern** - the largest lake in Sweden and **Lake Mjøsa**.

4 HAMAR (NORWAY) – LOM (NORWAY) – GEIRANGER (NORWAY)

After breakfast, photo stop at **Lom Stave Church** and **Flydalsjuvet Viewpoint**. Continue transfer to **Ørnesvingen Viewpoint**. Viewing platform offering picturesque views of the fjord & its steep hillsides, plus a waterfall.

5 GEIRANGER (NORWAY) – HELLESYLT (NORWAY) – 88km – BRIKSDALSBRE (NORWAY) – 144km – SOGNDAL (NORWAY)

Today, explore the captivating fjord **aboard the ferry** in Geiranger. Admire the stunning views of Norway's beautiful fjords, including the famous **"Seven Sisters Waterfall"**.

📍 Brikdalsbreen Glacier

Hop onto a **"Troll car"** that takes you to the stand about 700m from the gold. Then, alight and amble along to the glistening glacier.

📍 Bøyabreen Glacier Viewpoint

Photo stop to see the fantastic prone to ice erosion.



6 SOGNDAL (NORWAY) – 217km – FLAM (NORWAY) – MYDRAL (NORWAY) – VOSS (NORWAY) – 40km – BERGEN (NORWAY)

📍 Flåmsbana Railway

After breakfast, transfer to ferry port embark the ferry from Mannheller to Fodnes and continue departure to Myrdal via **Flåmsbana Railway** touted as the world's most beautiful train journey, which showcases some of Norway's best landscape. Next, experience **Bergen Railway** from Myrdal to Voss.

📍 Bergen City Tour (I)

Start the tour with **Bryggen** has been on the UNESCO list for World Cultural Heritage sites since 1979.

Head to the **Fish Market** for some fresh seafood (at own cost). In the late evening, take cable car up **Mount Fløyen** for beautiful panoramic views of Bergen.

7 BERGEN (NORWAY) – OSLO (NORWAY)

📍 Bergen City Tour (II)

After breakfast, start the tour with photo stop at **Håkon's Hall, Bergen Cathedral**.

In the afternoon, take Bergen Railway down to Oslo from Bergen.

8 OSLO (NORWAY) – COPENHAGEN (DENMARK)

📍 Oslo City Tour

Start with entrance into **Vigeland Sculpture park**, is Gustav Vigeland's life work, comprising over 200 sculptures in granite, bronze and wrought iron. Continue with drive past **Karl Johan Shopping Street, Holmenkollen Ski Jump, Royal Palace, Aker Brygge Wharf, Astrup Fearnley Museum, City Hall, Akershus Fortress, Opera House**.

In the late evening, board on to DFDS Seaways overnight cruise to Copenhagen, the capital of Denmark. Enjoy a **Scandinavian buffet** dinner on board. **(Overnight in 2-berth inside cabin)**

9 COPENHAGEN (DENMARK)

📍 Copenhagen City Tour

Start with photo stop at **Little Mermaid, Gefion Fountain**. Drive Past **Old stock exchange**, photo stop **Christianborg Palace** and **Amalienborg Palace**.

10 COPENHAGEN (DENMARK) ✈️ KUALA LUMPUR

After breakfast, heading to the airport for your flight home.

11 KUALA LUMPUR

Arrive home with sweet memories.

※ Sequence of the itinerary is subject to change according to the final flight confirmation.





行程亮点 HIGHLIGHT

- 斯德哥尔摩市政厅 (含门票)
- 瓦萨沉船博物馆 (含门票)
- 盖朗厄尔峡湾渡轮 (含门票)
- 布利克斯达尔冰川登上小车
- 弗洛姆铁路列车
- 弗洛伊恩山缆车
- 卑尔根铁路列车直达奥斯陆
- 博亚布林冰川观景点

- Stockholm City Hall (Included entrance ticket)
- Vasa Warship Museum (Included entrance ticket)
- Geiranger Fjord Cruise (Included entrance ticket)
- Troll car in Briksdalsbre
- Flåmsbana Railway
- Cable car for Mt. Fløyen
- Bergen Railway to Oslo
- Bøyabreen Glacier Viewpoint



美食 GOURMET

瑞典肉丸 / 中华料理 / 8早餐 / 6午餐 / 7晚餐

Sweden Meat Ball / Chinese Cuisine / 8 Breakfast / 6 Lunch / 7 Dinner



酒店 HOTEL

			早餐 Breakfast	午餐 Lunch	晚餐 Dinner
D1	-	-	-	-	-
D2	斯德哥尔摩 (1晚) Stockholm (1 Night)	弗兰德品质酒店或同级 Hotel Quality Friends or similar	机上用餐 Meal on Board	✓	✓
D3	哈马尔 (1晚) Hamar (1 Night)	斯堪哈马尔酒店或同级 Hotel Scandic Hamar or similar	酒店 Hotel	✓	✓
D4	盖朗厄尔 (1晚) Geiranger (1 Night)	盖朗厄尔联盟酒店或同级 Hotel Union or similar	酒店 Hotel	✓	✓
D5	松达尔 (1晚) Sogndal (1 Night)	莱康厄尔峡湾酒店或同级 Hotel Leikanger or similar	酒店 Hotel	✓	✓
D6	卑尔根 (1晚) Bergen (1 Night)	卑尔根市斯堪迪克酒店或同级 Hotel Scandic Bergen City or similar	酒店 Hotel	✓	X
D7	奥斯陆 (1晚) Oslo (1 Night)	博览会品质酒店或同级 Hotel Quality Expo or similar	酒店 Hotel	X	✓
D8	夜宿邮轮 (1晚) Overnight Cruise (1 Night)	DFDS邮轮 (内舱房) DFDS Seaways Cruises (Inside Cabin)	酒店 Hotel	✓	✓
D9	哥本哈根 (1晚) Copenhagen (1 Night)	斯堪迪克斯鲁霍尔门酒店或同级 Hotel Scandic Sluseholmen or similar	邮轮 Cruise	X	✓
D10	-	-	酒店 Hotel	-	机上用餐 Meal on Board
D11	-	-	-	-	-



卑尔根, 挪威
Bergen, Norway

旅行必备:

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起), 并且取得必要的签证和准证。
旅游保险 - 出发前, 建议您购买全面的旅游保险。

条款:

1. 行程、膳食、酒店住宿、交通和自费项目可能会有所变动, 恕不另行通知。
2. 若出现无法预测的特殊情况特别是在旅游旺季期间, UVSB将保留更改或取消行程的权利。
3. 若UVSB的宣传手册或任何传播媒介, 出现任何形式的印刷失误或遗漏, 本公司一概不负责, 并且保留更正的权利。
4. 每位参与UVSB团的成员, 必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如: 交通延误/取消、疾病、天气、示威、战争等等), 因而引发额外支出的问题, UVSB一概不负责, 旅客需自行负责额外的费用。
5. 详情条款, 请参阅单据网页或浏览 <https://ubingo.my/home/terms.php>
6. 以上图片仅供参考, 请以实物为准。

备注: UVSB为UbinGO Vacations Sdn Bhd.

欧洲团 - 附加条款:

1. 所有行程以英文讲解为主。若有需要, 将提供简单的中文或粤语翻译。
2. 如预订三人间, 提供的额外床垫为滚动式折叠床。

Travel Essentials:

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.
Travel Insurance - It's essential that you take out comprehensive travel insurance before travel.

Terms & Conditions:

1. Itineraries, meals, hotels, transportation and optional tour are subject to change without prior notice
2. UVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
3. UVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; UVSB reserves the right to make corrections as required.
4. Every person participating in UVSB's tours shall travel at his/her own risk. UVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
5. For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit <https://ubingo.my/home/terms.php>
6. All pictures shown are for illustration purpose only.

Note: UVSB refers to UbinGO Vacations Sdn Bhd.

Europe Tours - Additional Terms & Conditions:

1. Tours are conducted in English, with simple translation in Mandarin or Cantonese if required.
2. For booking triple-share rooms please note that additional bed is based on "roll-away" bed.

Tentative Flight Details - Subject to Change

--

For Agent Use Only:

--

Updated Date: **AUG 2024**